

**PUBLIC OFFER FOR THE PROVISION OF SERVICES FOR ORGANIZING AND CONDUCTING A CONFERENCE**  
**OMMAVIY OFERTA KONFERENSIYANI TASHKIL ETISH VA O'TKAZISH BO'YICHA XIZMATLAR KO'RSATISH UCHUN**  
**ПУБЛИЧНАЯ ОФЕРТА НА ОКАЗАНИЕ УСЛУГ ПО ОРГАНИЗАЦИИ И ПРОВЕДЕНИЮ КОНФЕРЕНЦИИ**

**Website:** <https://www.ipsumconference.uz>

**E-mail:** [info@ipsumconference.uz](mailto:info@ipsumconference.uz)

**Telegram:** @ipsum\_study

**Location:** Tashkent, Republic of Uzbekistan

### 1. Legal Basis

This Public Offer is published on the website and governs the relationship between the Service Provider and the Customer when paying for and receiving services related to the organization and conduct of a conference. The Offer is drafted in accordance with the Civil Code of the Republic of Uzbekistan, the Laws "On E-Commerce," "On Electronic Document Flow," "On Consumer Protection," and other applicable legal acts of the Republic of Uzbekistan.

### 2. Terms and Definitions

**"Offer"** – this document published on the Service Provider's website or on the Internet.

**"Service Provider"** – Limited Liability Company «IPSUM PATHOLOGY», acting as the organizer of the conference.

**"Customer"** / **"Client"** – an individual or legal entity that has accepted the Offer.

**"Service"** – the organization and conduct of the conference.

**"Acceptance"** – the Customer's full and unconditional agreement to the terms of the Offer through conclusive actions (registration, payment, participation).

**"Order"** – confirmed booking of the service via the website, e-mail, or Telegram.

Terms not defined in this Offer shall be interpreted in accordance with the legislation of the Republic of Uzbekistan.

### 3. General Provisions

Publication of the terms on the website constitutes an offer addressed to an unlimited number of persons. Services are provided for personal or corporate use and are not intended for resale to third parties without the Service Provider's consent. The current version of the Offer applies to all Orders placed after its publication date.

### 4. Procedure for Accepting the Offer

4.1. Acceptance of the Offer includes:

- payment for the Service Provider's services;
- registration for the conference via the website;
- any other actions directly indicated on the website as acceptance.

4.2. Acceptance means that the Customer:

- has fully reviewed the terms of the Offer;

Sayt / Veb-sayt: <https://www.ipsumconference.uz>

E-mail: [info@ipsumconference.uz](mailto:info@ipsumconference.uz)

Telegram: @ipsum\_study

Joylashuv manzili: Toshkent, O'zbekiston Respublikasi

### 1. Huquqiy asos

Ushbu Ommaviy oferta veb-saytda joylashtirilgan bo'lib, konferensiyani tashkil etish va o'tkazish bo'yicha xizmatlarni to'lash va olishda Ijrochi va Buyurtmachi o'rtasidagi munosabatlarni tartibga soladi. Oferta O'zbekiston Respublikasining Fuqarolik kodeksi, "Elektron tijorat to'g'risida"gi, "Elektron hujjat aylanishi to'g'risida"gi, "Iste'molchilarning huquqlarini himoya qilish to'g'risida"gi qonunlari va boshqa qonun hujjatlariga muvofiq tuzilgan.

### 2. Atamalar va ta'riflar

**"Oferta"** - Ijrochining veb-saytida yoki Internetda e'lon qilingan ushbu hujjat.

**"Ijrochi"** - Konferensiya tashkilotchisi bo'lgan "IPSUM PATHOLOGY" mas'uliyati cheklangan jamiyati.

**"Buyurtmachi"** / **"Mijoz"** - ofertani qabul qilgan jismoniy yoki yuridik shaxs.

**"Xizmat"** - konferensiyani tashkil etish va o'tkazish,

**"Aksept"** - Buyurtmachi tomonidan Oferta shartlarini to'liq va so'zsiz qabul qilish bo'lib, bu konklyudent harakatlar (ro'yxatdan o'tish, to'lov, ishtirok etish) orqali amalga oshiriladi.

**"Buyurtma"** - veb-sayt, elektron pochta yoki Telegram orqali tasdiqlangan xizmat bandlovi.

Ushbu Ofertada ta'riflanmagan atamalar O'zbekiston Respublikasi qonunchiligiga muvofiq talqin qilinadi.

### 3. Umumiy qoidalar

Bajaruvchining shartlarni saytda e'lon qilishi cheklanmagan doiradagi shaxslarga qaratilgan taklif hisoblanadi. Xizmatlar shaxsiy yoki korporativ foydalanish uchun taqdim etiladi va Bajaruvchining roziligisiz uchinchi shaxslarga qayta sotish uchun mo'ljallanmagan. Ofertaning joriy tahriri u e'lon qilingan sanadan keyin rasmiylashtirilgan barcha Buyurtmalarga nisbatan qo'llaniladi.

### 4. Ofertani qabul qilish tartibi

4.1. Quyidagilar Ofertani qabul qilish deb tan olinadi:

- Bajaruvchi xizmatlariga haq to'lash;
- anjumanga ro'yxatdan o'tish;
- Saytda Ofertani qabul qilish sifatida to'g'ridan-to'g'ri ko'rsatilgan boshqa harakatlar.

Сайт / Website: <https://www.ipsumconference.uz>

E-mail: [info@ipsumconference.uz](mailto:info@ipsumconference.uz)

Telegram: @ipsum\_study

Местонахождение: Ташкент, Республика Узбекистан

### 1. Правовая основа

Настоящая Публичная oferta размещена на сайте и регулирует отношения между Исполнителем и Заказчиком при оплате и получении услуг по организации и проведению конференции. Oferta составлена в соответствии с Гражданским кодексом Республики Узбекистан, Законами «Об электронной торговле», «Об электронном документообороте», «О защите прав потребителей» и иными актами законодательства Республики Узбекистан.

### 2. Термины и определения

**«Oferta»** – настоящий документ, опубликованный на сайте Исполнителя или в сети Интернет.

**«Исполнитель»** – Общество с ограниченной ответственностью «IPSUM PATHOLOGY», являющееся организатором конференции.

**«Заказчик»** / **«Клиент»** – физическое или юридическое лицо, акцептовавшее Ofertу.

**«Услуга»** – организация и проведение конференции,

**«Акцепт»** – полное и безоговорочное принятие Заказчиком условий Oferty путем совершения конклюдентных действий (регистрация, оплата, участие).

**«Заказчик»** – подтверждённое бронирование услуги через сайт, e-mail или Telegram.

Термины, не определённые в настоящей Oferte, толкуются в соответствии с законодательством Республики Узбекистан.

### 3. Общие положения

Публикация Исполнителем условий на сайте является предложением, адресованным неограниченному кругу лиц. Услуги предоставляются для личного или корпоративного использования и не предназначены для перепродажи третьим лицам без согласия Исполнителя. Текущая редакция Oferty применяется ко всем Заказам, оформленным после даты её публикации.

### 4. Порядок акцепта oferty

4.1. Акцептом Oferty признается:

- оплата услуг Исполнителя;
- регистрация на конференцию на сайте.

- accepts them without exceptions;
  - agrees to the processing of personal data.
- 4.3. Upon acceptance, the contract is considered concluded and legally binding.

### **5. Payment and Security**

- 5.1. Service cost is indicated on the website or in an individual proposal.
- 5.2. 5.2. All payment transactions are processed through the secure payment page of the acquiring partner. The security of payment transactions and the confidentiality of transmitted information are ensured by the UzCard and Humo payment systems in accordance with the national payment standards of the Republic of Uzbekistan, as well as by the international payment systems Visa/MasterCard/UnionPay in accordance with their applicable international security standards.
- 5.3. By making a payment, the Customer confirms they are authorized to use the selected payment instrument.

### **6. Placing an Order**

- 6.1. The Order is placed via the website, e-mail, or Telegram.
- 6.2. The Customer must provide accurate information required for booking.
- 6.3. If payment is made by a third party, all service conditions and responsibilities are agreed with the Service Provider individually. The Service is provided to the person indicated in the order confirmation.

### **7. Service Provision**

- 7.1. The Service is considered properly provided upon completion of the agreed program on the specified dates.
- 7.2. If an order is placed on behalf of another participant, the Service is provided to the participant indicated during booking. The Customer confirms they have the right to act on behalf of the participant and bears responsibility for the accuracy of all data.

### **8. Moment of Contract Conclusion**

The contract is considered concluded upon receipt of payment to the Service Provider's bank account. By paying, the Customer confirms familiarity with the program, price, and cancellation/refund terms.

### **9. Rights and Obligations of the Parties**

- 9.1. The Service Provider promptly informs the Customer of any significant program changes.
- 9.2. The Customer must follow participation and conduct rules established for the program.

### **10. Cancellation and Refunds**

- 4.2. Ofertani qabul qilish Buyurtmachi:
- Oferta shartlari bilan to'liq tanishib chiqqanligini;
  - ularni hech qanday istisnosiz qabul qilishini;
  - shaxsiy ma'lumotlarni qayta ishlash shartlariga rozilik bildirishini anglatadi.
- 4.3. Oferta qabul qilingan paytdan boshlab shartnoma tuzilgan hisoblanadi va yuridik kuchga ega bo'ladi.

### **5. To'lov va xavfsizlik**

- 5.1. Xizmatlar narxi veb-saytda yoki shaxsiy taklifda ko'rsatiladi.
- 5.2. Barcha to'lov operatsiyalari hamkor-ekvayerning himoyalangan to'lov sahifasida amalga oshiriladi. To'lovlarni amalga oshirish xavfsizligi va ma'lumotlarning maxfiyligi Visa/MasterCard/UnionPay to'lov tizimlari tomonidan ularning xalqaro standartlariga muvofiq ta'minlanadi.
- 5.3. To'lovni amalga oshirish orqali Buyurtmachi tegishli to'lov vositasidan foydalanish huquqiga ega ekanligini tasdiqlaydi.

### **6. Buyurtmani rasmiylashtirish**

- 6.1. Buyurtma veb-sayt, elektron pochta yoki Telegram orqali rasmiylashtiriladi.
- 6.2. Mijoz bron qilish uchun zarur bo'lgan ishonchli ma'lumotlarni taqdim etadi.
- 6.3. Agar to'lov ishtirokchidan boshqa uchinchi shaxs tomonidan amalga oshirilsa, xizmat ko'rsatish shartlari va tomonlarning majburiyatlari Ijrochi bilan alohida tartibda kelishiladi. Ijrochi buyurtma tasdig'ida ko'rsatilgan shaxsga xizmat ko'rsatadi.

### **7. Xizmatlar ko'rsatish**

- 7.1. Kelishilgan dastur belgilangan sanalarda bajarilganda, xizmat tegishli tarzda ko'rsatilgan hisoblanadi.
- 7.2. Agar buyurtma topshiriq asosida rasmiylashtirilgan bo'lsa (to'lovni bir shaxs amalga oshiradi, boshqasi esa ishtirok etadi), xizmat bronlash paytida ko'rsatilgan ishtirokchiga taqdim etiladi. Buyurtmachi ishtirokchi nomidan harakat qilish huquqiga ega ekanligini tasdiqlaydi va ko'rsatilgan ma'lumotlarning to'g'riligi uchun javobgar bo'ladi.

### **8. Shartnoma tuzilgan payt**

Shartnoma Ijrochining hisob raqamiga to'lov kelib tushgan paytdan boshlab tuzilgan hisoblanadi. Mijoz to'lovni amalga oshirish orqali dastur, narx, bekor qilish va qaytarish shartlari bilan tanishganligini tasdiqlaydi.

### **9. Tomonlarning huquq va majburiyatlari**

- 9.1. Ijrochi dasturdagi muhim o'zgarishlar haqida o'z vaqtida xabar beradi.

- иные действия, прямо указанные на Сайте как акцепт.
- 4.2. Акцепт Оферты означает, что Заказчик:
- полностью ознакомился с условиями Оферты;
  - принимает их без каких-либо исключений;
  - соглашается с условиями обработки персональных данных.
- 4.3. С момента акцепта договор считается заключенным и имеет юридическую силу.

### **5. Оплата и безопасность**

- 5.1. Стоимость услуг указывается на сайте или в индивидуальном предложении.
- 5.2. Все операции по оплате осуществляются на защищённой платёжной странице партнёра- эквайера. Безопасность проведения платежей и конфиденциальность информации обеспечиваются платёжными системами Visa/MasterCard/UnionPay в соответствии с их международными стандартами.
- 5.3. Совершая оплату, Заказчик подтверждает наличие полномочий на использование соответствующего платёжного инструмента.

### **6. Оформление заказа**

- 6.1. Заказ оформляется через сайт, email или Telegram.
- 6.2. Клиент предоставляет достоверную информацию, необходимую для бронирования.
- 6.3. Если оплата производится третьим лицом, отличным от участника, условия оказания услуги и ответственность сторон согласовываются с Исполнителем в индивидуальном порядке. Исполнитель оказывает услугу лицу, указанному в подтверждении заказа.

### **7. Оказание услуг**

- 7.1. Услуга считается оказанной надлежащим образом при выполнении согласованной программы в указанные даты.
- 7.2. Если заказ оформлен по поручению (оплату производит одно лицо, а участвует другое), услуга предоставляется участнику, указанному при бронировании. Заказчик подтверждает наличие права действовать от имени участника и несёт ответственность за корректность указанных данных.

### **8. Момент заключения договора**

Договор считается заключённым с момента поступления оплаты на расчётный счёт Исполнителя. Совершая оплату, Клиент подтверждает ознакомление с программой, ценой и условиями отмены и возврата.

### **9. Права и обязанности сторон**

- 9.1. Исполнитель своевременно информирует о существенных изменениях программы.

<p>10.1. Cancellation must be made in writing (via e-mail or Telegram).</p> <p>10.2. If cancelled no later than 3 business days before the service date – a refund of 95% of the paid amount.</p> <p>10.3. If cancelled later than 3 business days before the event, or in case of no-show, the paid amount is retained as compensation for actual expenses.</p> <p>10.4. Refunds are processed to the same card within 10 business days.</p> <p>10.5. Bank processing fees are non-refundable.</p> <p style="text-align: center;"><b>11. Force Majeure</b></p> <p>The Parties are released from liability for delays or non-performance caused by force majeure circumstances.</p> <p style="text-align: center;"><b>12. Liability</b></p> <p>12.1. The Service Provider’s liability is limited to the amount actually paid for the service.</p> <p>12.2. The Service Provider is not liable for circumstances caused by third parties beyond reasonable control but will take all possible measures to minimize consequences and promptly inform the Customer.</p> <p style="text-align: center;"><b>13. Confidentiality, Disputes, Amendments</b></p> <p>13.1. Personal data is processed in accordance with the legislation of the Republic of Uzbekistan and international standards.</p> <p>13.2. Communication via e-mail and Telegram is legally valid.</p> <p>13.3. All disputes shall be resolved through negotiations; if unresolved, they are subject to the courts of the Republic of Uzbekistan.</p> <p>13.4. The invalidity of any clause does not affect the validity of others.</p> <p>13.5. The Service Provider may amend the Offer unilaterally; amendments become effective upon publication and require no separate notice.</p> <p>13.6. This Offer remains valid until revoked by the Service Provider.</p>	<p>9.2. Mijoz muayyan dastur uchun belgilangan ishtirok etish va xulq-atvor qoidalariga rioya qilishni o‘z zimmasiga oladi.</p> <p style="text-align: center;"><b>10. Bekor qilish va mablag‘larni qaytarish</b></p> <p>10.1. Bekor qilish yozma ravishda (elektron pochta yoki Telegram orqali) amalga oshiriladi.</p> <p>10.2. Xizmat ko‘rsatish sanasidan 3 (uch) ish kunidan kechiktirmay bekor qilinganda - to‘langan summaning 95 foizi qaytariladi.</p> <p>10.3. 3 (uch) ish kunidan kechroq bekor qilinganda, tadbir kuni kelmaganda yoki rad etilganda - to‘langan summa haqiqiy xarajatlarni qoplash uchun ushlab qolinadi.</p> <p>10.4. Qaytarish 10 (o‘n) ish kuni ichida xuddi shu kartaga amalga oshiriladi.</p> <p>10.5. To‘lovni o‘tkazish uchun bank komissiyasi qaytarilmaydi.</p> <p style="text-align: center;"><b>11. Fors-major holatlari</b></p> <p>Tomonlar yengib bo‘lmaydigan kuch holatlari sababli xizmatlarni ko‘rsatishda kechikish va xizmatlarni ko‘rsata olmaslik uchun javobgarlikdan ozod etiladi.</p> <p style="text-align: center;"><b>12. Tomonlarning javobgarligi</b></p> <p>12.1. Ijrochining javobgarligi xizmat uchun amalda to‘langan summa miqdori bilan cheklanadi.</p> <p>12.2. Ijrochi o‘zining oqilona nazoratidan tashqarida bo‘lgan uchinchi shaxslarning xatti-harakatlari tufayli yuzaga kelgan holatlar uchun javobgar bo‘lmaydi. Bunda Ijrochi oqibatlarini kamaytirish va Mijozni o‘z vaqtida xabardor qilish uchun barcha mumkin bo‘lgan choralarni ko‘radi.</p> <p style="text-align: center;"><b>13. Maxfiylik, nizolar va o‘zgartirishlar</b></p> <p>13.1. Shaxsiy ma’lumotlar O‘zbekiston Respublikasi qonunchiligi va xalqaro standartlarga muvofiq ishlov beriladi.</p> <p>13.2. Elektron pochta va Telegram orqali muloqot yuridik kuchga ega.</p> <p>13.3. Barcha nizolar muzokaralar yo‘li bilan hal qilinadi, kelishuvga erishilmagan taqdirda esa O‘zbekiston Respublikasi sudlarida ko‘rib chiqiladi.</p> <p>13.4. Alohida qoidaning haqiqiy emasligi qolgan shartlarning amal qilishiga ta’sir ko‘rsatmaydi.</p> <p>13.5. Ijrochi ushbu Oferta shartlarini bir tomonlama o‘zgartirish huquqiga ega; o‘zgartirishlar veb-saytda e’lon qilingan paytdan boshlab kuchga kiradi va alohida xabarnoma talab qilmaydi.</p> <p>13.6. Ushbu Oferta Ijrochi tomonidan bekor qilinmaguncha amal qiladi.</p>	<p>9.2. Клиент обязуется соблюдать правила участия и поведения, установленные для конкретной программы.</p> <p style="text-align: center;"><b>10. Отмена и возврат средств</b></p> <p>10.1. Отмена осуществляется письменно (по e-mail или Telegram).</p> <p>10.2. При отмене не позднее чем за 3 (три) рабочих дня до даты услуги – возврат 95% оплаченной суммы.</p> <p>10.3. При отмене позднее чем за 3 (три) рабочих дня, при неявке или отказе в день мероприятия – оплаченная сумма удерживается в качестве компенсации фактических расходов.</p> <p>10.4. Возврат осуществляется на ту же карту в течение 10 (десяти) рабочих дней.</p> <p>10.5. Комиссия банка за проведение платежа возврату не подлежит.</p> <p style="text-align: center;"><b>11. Форс-мажор</b></p> <p>Стороны освобождаются от ответственности за задержки и непредоставление услуг вследствие обстоятельств непреодолимой силы.</p> <p style="text-align: center;"><b>12. Ответственность сторон</b></p> <p>12.1. Ответственность Исполнителя ограничена размером фактически оплаченной суммы за услугу.</p> <p>12.2. Исполнитель не несёт ответственности за обстоятельства, вызванные действиями третьих лиц, если они находятся вне разумного контроля Исполнителя. При этом Исполнитель предпринимает все возможные меры для минимизации последствий и своевременного информирования Клиента.</p> <p style="text-align: center;"><b>13. Конфиденциальность, споры и изменения</b></p> <p>13.1. Персональные данные обрабатываются в соответствии с законодательством Республики Узбекистан и международными стандартами.</p> <p>13.2. Коммуникация по e-mail и Telegram имеет юридическую силу.</p> <p>13.3. Все споры решаются путём переговоров, а при недостижении соглашения – в судах Республики Узбекистан.</p> <p>13.4. Недействительность отдельного положения не влияет на действительность остальных условий.</p> <p>13.5. Исполнитель вправе изменять условия настоящей Оферты в одностороннем порядке; изменения вступают в силу с момента публикации на сайте и не требуют отдельного уведомления.</p> <p>13.6. Настоящая Оферта действует до момента её отзыва Исполнителем.</p>
--	---	---